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STERK IN KNOKKE-HEIST 
Gemeentebelangen is geen klassieke 

politieke partij, maar een groep toegewijde 

inwoners van Knokke-Heist die zich 

dagelijks inzetten voor onze gemeente. 

Met een onafhankelijke visie werken wij 

geëngageerd en efficiënt. Al bijna 40 jaar 

zijn wij een betrouwbare kracht voor goed 

bestuur, met een gezonde en evenwichtige 

blik op de toekomst.

Voor een Knokke-Heist waar iedereen zich thuis voelt. Voor een Knokke-

Heist waar we allemaal trots op zijn. De cijfers spreken voor zich: volgens 

gegevens van de Vlaamse Regering is 96% van onze inwoners tevreden 

over onze gemeente, en 89% is trots om hier te wonen – 20% hoger dan 

het Vlaamse gemiddelde.

Hoewel cijfers niet alles zeggen, vormen ze voor Gemeentebelangen 

een sterke motivatie om in dezelfde geest en met dezelfde visie 

verder te werken. Gemeentebelangen is uw duidelijke keuze voor de 

gemeenteraadsverkiezingen van 13 oktober.

Onze lijst bestaat uit 31 kandidaten, enthousiaste inwoners van Knokke-

Heist, klaar om onze gemeente met een lange termijnvisie verder te 

ontwikkelen. Zowel ervaren beleidsmensen als nieuwe, talentvolle 

kandidaten staan garant voor kwaliteit, betrokkenheid en continuïteit, 

verspreid over alle leeftijdsgroepen in onze gemeente.

Vernieuwing brengt nieuwe ideeën en inzichten, iets waar 

Gemeentebelangen altijd voor open heeft gestaan. Zowel jonge mensen 

als ervaren inwoners uit diverse leeftijdsgroepen zijn klaar om onze 

gemeente verder te besturen.

Jan Morbee
Jouw Burgemeester



16 mei 1947

Sinds 25 jaar een enthousiaste inwoner van 
Knokke-Heist

Gehuwd met Paul Vandewalle, historicus.
Mama van Erika, plus mama van Mieke en 
Kathleen, oma van Kenneth en Karen en plus 
oma van Juliette en Jérôme

Penningmeester kerkfabriek Heilig Hart
Lid van cultuurhuis
Vervangend lid Gecoro
Bestuurslid Neos verantwoordelijk voor de 
samenstelling jaarprogramma en organisator 
meerdaagse reizen
Penningmeester van BACHplus vzw

Eind vorige eeuw ben ik naar Knokke-Heist ver-
huisd. Afkomstig uit het Waasland was dit een 
nieuwe stap in mijn leven. Professioneel was ik offi-
cemanager, een rol die ik altijd met veel plezier heb 
vervuld. In 2016 ben ik gehuwd met Paul, historicus 
en schrijver van heel wat historische boeken. Geen 
van ons beiden houdt van stilzitten. We zijn altijd 
in de weer. Na ons werkleven brak er een nieuwe 
tijd aan, vol nieuwe uitdagingen, andere mensen 
en nieuwe verantwoordelijkheden. Mijn ervaring  
gebruik ik nog dagelijks als vrijwilliger in diverse 
verenigingen, waaronder het CC Scharpoord. 

Maar mijn hart ligt bij de muziek. Als student orgel 
en zang bij Maak probeer ik mezelf te ontwikkelen. 
Bij de evenementen Klassiek leeft vurig (kerst in de 
kerk van Ramskapelle) en Klassiek leeft meester-
lijk (Dominicanenkerk in juli en augustus) ben ik al-

tijd de eerste om kaarten te kopen. Deze avonden 
zijn een genot voor het oor.  Waar kun je in een zo 
mooie plaats de hemelse muziek van Bach, Mah-
ler, Mendelson, Mozart, enz. horen, gebracht door 
jonge mensen vol talent en ambitie.  Waar kun je de 
laureaten van de Koningin Elizabetwedstrijd horen 
en zien voor een klein publiek? Bij ons natuurlijk. 
Samen met Paul werk ik als vrijwilliger mee aan de 
organisatie van dit evenement, maar het optreden 
zelf wil en kan ik niet missen. 

Knokke-Heist is voor mij niet alleen mijn thuis sinds 
25 jaar, maar ook een bron van vreugde en plezier 
die ik elke dag ervaar. Een fantastische gemeente 
om te wonen, iets wat we vaak te weinig beseffen.

Deze positieve ervaring wil ik teruggeven aan onze 
gemeenschap door mijn inzet in het vrijwilligers-

werk en door mijn engagement voor iedereen 
die het nodig heeft. Dankzij Gemeentebelan-
gen is KH een fantastische gemeente, en ik wil 
daaraan bijdragen door mensen te verbinden, 
een luisterend oor te bieden en problemen 
zoals eenzaamheid bespreekbaar te maken.

Veel van onze inwoners zijn van de derde leef-
tijd, en zij vinden het geweldig om opgenomen 
te worden in een groep waar ze mensen leren 
kennen en een sociaal netwerk opbouwen, 
voor zichzelf en anderen. En heel belangrijk: 
we hebben meer positiviteit nodig in onze 
samenleving, en daar moeten we samen voor 
zorgen. Daarvoor doen we het.  Onder andere 
in Neos doen we hard ons best om dit samen 
te realiseren.

Maar ook voor onze kinderen en kleinkinde-
ren staan we steeds paraat.  De dagen zijn te 
kort.

NICOLE DE BODT

KLASSIEK LEEFT MEESTERLIJK, PUUR GENIETEN
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30 december 1997

26 jaar wonende in Knokke-Heist 
(heel mijn leven)

Trotse man van Jieke, 
fiere zoon van Sophie en Olivier

Loodgieter
 
Flexi jobber in diverse horeca zaken in 
Knokke-Heist 

Oud-leiding bij 102e FOS de Albatros
Oud Jeugdraad lid

Hobby’s zijn golf en boksen

MIKE DELEERSNYDER

Van jongs af aan heb ik me altijd thuis gevoeld in 
Knokke-Heist. Ramskapelle, het dorp waar ik mijn 
jeugd heb doorgebracht, is voor mij meer dan alleen 
een woonplaats—het is een plek waar ik onbe-
zorgd van het leven heb kunnen genieten, omringd 
door de warmte en verbondenheid van een hechte 
gemeenschap. Hier kent iedereen elkaar, en dat is 
precies wat Ramskapelle zo bijzonder maakt.

Ramskapelle is een dorp dat velen kennen om 
zijn sfeer- en kwaliteitsvolle restaurants en het in-
drukwekkende For Freedom Museum, mogelijk 
gemaakt door de familie Jones. Naar de jaarlijkse 
warme eindejaar verlichting kijkt iedereen uit. De 
voorstellingen van “Klassiek Leeft Vurig” in onze 
kerk zijn voor velen een hoogtepunt.

Mijn betrokkenheid bij de FOS 102, de Albatross, 
heeft me gevormd tot wie ik vandaag ben. In deze 

groep leerde ik niet alleen de schoonheid van de 
natuur te waarderen, maar ook de waarde van ver-
antwoordelijkheid. Met trots heb ik leiding gegeven 
en jongeren begeleid, hen geholpen op te groeien 
en actief bijgedragen aan onze gemeenschap, 
bijvoorbeeld door deel te nemen aan de beach 
clean ups. Deze ervaring heeft mijn passie voor 
gemeenschapszin versterkt en leidde me naar 
de jeugdraad, waar ik mijn ervaringen kon delen 
en actief kon bijdragen aan de toekomst van onze 
gemeente.

Knokke-Heist voelt voor mij altijd een beetje als va-
kantie. De warme omgeving waarin ik opgroeide, 
samen met mijn ouders Sophie, die werkzaam is 
in een woonzorgcentrum, en Olivier, die starter is 
in de golf, heeft mij geïnspireerd om positief in het 
leven te staan en me te engageren voor onze ge-
meenschap. Hun toewijding aan het helpen van 

anderen is een voorbeeld dat ik met me mee-
draag.

Maar nu is het tijd voor mij om iets terug te 
doen voor deze bijzondere plek. Mijn kandida-
tuur bij Gemeentebelangen is meer dan een 
eer; het is een belofte om me actief in te zetten 
voor een nog beter Knokke-Heist.

Kinderen en jongeren verdienen dezelfde 
veilige en inspirerende omgeving om op te 
groeien zoals ik die heb gekend. Daarom wil 
ik me inzetten voor betaalbare huisvesting, 
zodat jongeren de kans krijgen om zich hier 
te vestigen en hun toekomst op te bouwen. 
Daarnaast wil ik bijdragen aan evenementen 
en activiteiten die Knokke-Heist levendig en 
aantrekkelijk houden, zowel voor onze lokale 
inwoners als voor toeristen. Ook wil ik onze 
lokale economie ondersteunen, waarbij de 
zelfstandigen een centrale rol spelen in onze 
gemeenschap.

RAMSKAPELLE, GEZELLIGHEID TROEF
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13 juni 1979

Gehuwd met Mieke Remmerie
Trotse papa van Vic (17), Jef (15) en Miel (13)

Gemeenteraadslid sinds 2019
Fractievoorzitter GBL (2021-scholendossier)
Schepen Openbaar Domein, Parkeren, 
Mobiliteit, Landbouw en Visserij

Zaakvoerder Café Den Oosthoek

Bestuurslid Zetus (voormalig ‘Heyst Best)
Bestuurslid Oostkustpolder
Bestuurslid KFC Heist sinds 2013
Fiere voorzitter KFC Heist sinds 2021  
(+/-350 leden)
Bestuurslid vzw De Strandleeuwen

Als trotse vader van drie zonen en echtgenoot, 
weet ik hoe belangrijk het is om een gemeente te 
creëren waarin iedereen kan floreren. Met mijn job 
als horeca uitbater, en als fiere voorzitter van KFC 
Heist, sta ik dicht bij de mensen, luister ik naar hun 
zorgen, en zoek ik steeds naar manieren om de 
kloof tussen politiek en bevolking te overbruggen. 
Het is mijn overtuiging dat politiek vooral moet luis-
teren naar de stem van de inwoners. Een principe 
dat ik dagelijks toepas en wat ook in Gemeente-
belangen ingebakken is. 

Ik ben een fervent ondersteuner van het lokale ver-
enigingsleven. Daar worden vriendschapsbanden 
voor de eeuwigheid gesmeed, worden activiteiten 
uit de grond gestampt, kortom daar komt het vuur 
in onze gemeenschap uit. De mogelijkheden om 
dit verder uit te bouwen moeten we als Gemeen-

tebelangen zeker ondersteunen. Want ik geloof 
dat een sterke gemeenschap gebouwd wordt op 
betrokkenheid, samenwerking, en de ontwikke-
ling van de huidige en volgende generaties. Heist 
is natuurlijk door zijn unieke carnaval traditie de 
deelgemeente bij uitstek waar iedereen elkaar 
kent, en waar samenwerken leidt tot een fantasti-
sche stoet die velen ons benijden. 

Voor de jeugd moeten we al onze inspanningen 
nog verdubbelen om ze een fantastische jonge ja-
ren te laten beleven in onze unieke gemeente. We 
proberen om voor de jeugdvoetballers en andere 
sporten over de verschillende ploegen de gepas-
te accommodatie te voorzien en deze optimaal 
te houden. Daarom ben ik als voorzitter van de 
honderdjarige KFC Heist ook zo gelukkig dat ons 
voetbalstadion zal aangepakt worden. De scholen 

en de jeugdbewegingen mogen we niet ver-
geten. Een aangepaste accommodatie is de 
sleutel tot de toekomst. 

Ik streef ernaar om onze mooie gemeente 
op alle vlakken nog ‘mooier’ te maken. Een 
gemeente die een goede levenswaliteit biedt, 
waar iedereen zich gehoord voelt en waar  
traditie hand in hand gaat met vooruitgang. 

Als schepen van Openbaar Domein, Parke-
ren, Mobiliteit, Landbouw en Visserij in Knok-
ke-Heist zet ik mij dagelijks in om praktische 
oplossingen te bieden voor de uitdagingen in 
onze gemeente. 

DE TOEKOMST IS AAN DE JEUGD

PHILIP VAN EEGHEM
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10 november 1987

Werkte voor de gemeentelijke diensten 
Toerisme en Cultuur

Werkt als Architect Assistente

Trotse mama van 3 zonen, Myro (19), 
Liam (9) en Jack (7).

TATSIANA VAN DE LUIJSTER

Knokke-Heist is niet alleen de plek waar ik ben 
geboren en opgegroeid, maar ook waar mijn kin-
deren met veel plezier hun jeugd doorbrengen. 
Samen wonen we in de gezellige wijk ‘t Vaartje, 
waar we ons helemaal thuis voelen. Als gezin 
brengen we veel tijd door bij Voetbalvereniging 
Westkapelle—met drie fanatieke voetballers in 
huis is dat niet anders te verwachten!

Onze gemeente biedt zoveel prachtige plek-
ken waar we als gezin volop van genieten: het 
uitgestrekte strand, het unieke Zwin, het serene 
Koningsbos, en het charmante Bosje van Heist. 
Maar een plek die voor ons extra speciaal is, is 
het skatepark bij Jeugdclub ‘t Verzet.

dienstverlening persoonlijker maakt en het 
vergunningsproces soepeler laat verlopen.

Mijn doel is om bij te dragen aan een Knok-
ke-Heist waar iedereen zich thuis voelt en 
met plezier tijd doorbrengt—en vooral waar 
onze jeugd alle kansen krijgt om zich te ont-
wikkelen en te genieten van het rijke aanbod 
dat onze gemeente biedt. Als moeder be-
grijp ik hoe belangrijk onze kinderen zijn voor 
de toekomst van Knokke-Heist, en ik ben 
vastbesloten om ervoor te zorgen dat zij zich 
hier optimaal kunnen ontplooien.

Samen kunnen we ervoor zorgen dat Knok-
ke-Heist een plek blijft waar iedereen zich 
welkom voelt en waar zowel inwoners als 
bezoekers met trots van kunnen genieten.

Mijn twee jongste kinderen zijn dol op skaten, en 
wat mij keer op keer raakt, is de bijzondere sfeer 
bij ‘t skatepark en ‘t Verzet. Hier draait het om 
meer dan alleen sporten; het gaat om samenko-
men en genieten van het moment, ongeacht je 
achtergrond. Of je nu inwoner, tweedeverblijver 
of toerist bent, iedereen voelt zich welkom. Dit 
soort positieve, inclusieve gemeenschapsgevoel 
is precies wat ik wil bevorderen in Knokke-Heist.

Met een sterke inzet voor de jeugd, zie ik ook kan-
sen om de stedelijke diensten toegankelijker en 
efficiënter te maken. Vanuit mijn achtergrond in 
architectuur en stedenbouw merk ik dat er ruim-
te is voor verbetering. Ik wil graag samenwerken 
met de gemeentelijke diensten om een duidelijk 
en toekomstgericht beleid uit te werken dat de 

SKATEN: VRIJHEID OP WIELEN, 
PLEZIER IN ELKE BEWEGING!

11
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23 maart 1964

Dochter van Liliane Serreyn en Huib Gobert (+)

37 jaar gehuwd met Pierre Vuyts, mama van 
Sarah en Thomas Vuyts, oma van Jean (3), 
Joseph (2,5) en Clémence (6 mnd)

Was actief in Gym Club Knokke-Heist, volley-
bal club Rapido, Scouts VVKS/M, Tennisclub 
Duinbergen.

Studies : Master Lichamelijke Opvoeding aan 
de KUL (1982-1986)

Onderwijs LO leerkracht (1986-1996), 
Tennisleraar en sportief coördinator in TCD 
(1990-2014), oprichter en uitbater sportwinkel 
Arcasport (2009-2021), BOV-coach (2017-
2024), zwemleraar en Redder Sportoase 
Duinenwater (2019-2024)

Lid sportraad 2001-2018

Politiek actief sedert 2006. Ocmw-raadslid 
2012-2018. Gemeenteraadslid 2018-2023. 
Bestuurslid Zetus, Woonwinkel, Diensten.net.  
Lid politieraad 2021-2024. Schepen sedert 
2023 met bevoegdheden Sport, Senioren, 
Financiën. 

TINE GOBERT

HET CARTOONFESTIVAL, EEN FAMILIALE BEGEESTERING, 
DIE NOG STEEDS LEEFT IN ONZE GEMEENTE
Het Boerenhof, de stationsbuurt van Heist, is 
waar alles voor mij begon. Als middelste kind in 
een gezin van drie, groeide ik op in Heist, spe-
lend op straat met vele leeftijdsgenoten. Ik be-
leefde een actieve jeugd en was betrokken bij 
tal van activiteiten. Ik was lid van de gym club 
Knokke-Heist (mee opgericht door mijn mama), 
volgde muzieklessen (piano en gitaar) aan de 
muziekschool, was actief in de Chiro, en later ook 
in de scouts VVKS/M, waar ik leiding gaf aan de 
welpen. Daarnaast was ik lid van de volleybalclub 
Rapido en van Tennisclub Duinbergen, waar mijn 
vader stichtend voorzitter was. 

Deze sportieve basis legde de grondslag voor 
de ontwikkeling van verschillende competenties 

die in mijn latere carrière van pas kwamen, zoals 
ondernemerschap, zorgzaamheid, sportiviteit 
en enthousiasme. Sport vormde altijd de rode 
draad in mijn leven. Na mijn studies ‘Lichamelijke 
Opvoeding’ in Leuven, zette ik me in om de sport-
beleving te vergroten door les te geven in de gym 
club Knokke-Heist, diverse scholen in Brugge en 
Knokke-Heist, Tennisclub Duinbergen, en Spor-
toase Duinenwater.

Van 2009 tot 2021 runden Pierre en ik sportwin-
kel Arcasport, waar we tennissers, zwemmers, 
lopers en hockeyspelers voorzagen van het juis-
te materiaal en de juiste kleding. De waarden van 
fair play, doorzettingsvermogen en relativerings-
vermogen, die Pierre en ik hoog in het vaandel 

dragen, hebben we doorgegeven aan onze 
kinderen, die op hun beurt deze waarden zul-
len doorgeven aan onze drie kleinkinderen.

Deze competenties en waarden zijn ook van 
toepassing in mijn huidige functie als sche-
pen van Sport, Senioren en Financiën. Ik 
zet me in voor het onderhouden en renove-
ren van bestaande sportsites, ten behoeve 
van sportclubs en individuele sporters. Het 
enthousiasmeren van de jeugd, senioren 
en G-sporters om deel te nemen aan acti-
viteiten georganiseerd door de sportdienst, 
sportclubs, jeugdverenigingen en senioren-
verenigingen, is een prioriteit binnen mijn 
mandaat. Het bevorderen van samenwer-
king tussen clubs en sporters draagt bij aan 
het gevoel van verbondenheid in onze ge-
meenschap.

Stilzitten zit er dus nog steeds niet in voor mij.
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SCHARPOORD, EEN BROEINEST VAN IDEEËN, 
SCHOONHEID EN WIJSHEID

ASTRID MESTDACH
2 juli 1994

Gemeenteraadslid sinds 2018 
Schepen sinds 2022 

Lycée de Berlaymont, Waterloo
Bachelor in Bedrijfsmanagement, Leuven 
Master in International Business, Madrid
Nederlands, Frans en Engels 

Voormalig scout, tennis-initiator en berg-
kampbegeleider bij Knal!

Lopen, tennis, fietsen

Sportief, energiek en optimist

Geboren en getogen in Knokke-Heist. Al van 
jongs af aan voel ik me thuis tussen de duinen 
en de polders. Hier ligt mijn hart en daarvoor wil 
ik me dagelijks inzetten. Afgelopen 6 jaar heb ik 
die kans van de burgers gekregen om als jonge 
nieuwkomer mee te werken aan het beleid in 
Knokke-Heist. Die opportuniteit heb ik met bei-
de handen gegrepen en heb mij dan ook voltijds 
voor de gemeente ingezet.
Ik ben hiervoor dankbaar en kijk uit naar de ko-
mende 6 jaar!

Als ik Scharpoord binnenwandel voel ik enerzijds 
nostalgie naar de balletlessen, de scoutsshows 
en de vele bezoekjes aan de Bib, … Prachtige tij-
den heb ik hier al beleefd! 

wil bewaren. Stedenbouw was een echte 
uitdaging maar nu de rust teruggekeerd is, 
willen we ons beleid verderzetten de komen-
de jaren. 

Ik hou van mijn drukke privé en professioneel 
leven en vertoef graag onder de mensen.  
Ontspanning en rust vind ik thuis bij de fami-
lie en tijdens het koken, sporten en lezen van 
een goed boek. Mijn optimistisch karakter 
helpt me om  vooruit te kijken, niet op te ge-
ven en steeds te zoeken naar nieuwe kansen  
en mogelijkheden. 

Laten we samen ten volle gaan voor onze 
prachtige Gemeente Knokke-Heist. Ik heb 
er alvast veel zin in!

Nu heb ik, samen met de Diensten Cultuur, Bib, 
Erfgoed en Evenementen, veel mooie zaken 
kunnen verwezenlijken. 

Van het renoveren van het nieuwe HEY museum 
tot een nieuw parcours voor Carnaval. Van schit-
terende boekvoorstellingen tot het vernieuwd 
Cartoonfestival. Met mooie resultaten door de 
medewerking en de inzet van een heel sterk 
team. 

Als Schepen van Ruimtelijke Ordening heb ik 
samen met het College een transparante en 
rechtlijnige koers gevaren. Met de inbreng van de 
Dienst, architecten en experts zijn we aan de slag 
gegaan voor een nieuw beleid dat de authentici-
teit en eigenheid van de diverse deelgemeenten 
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16 december 1986 

Zoon van ChristineVan Parys  en 
Stephan Vlietinck 

Samenwonend met Jana Van Meenen 

Zelfstandig ondernemer 

Bestuurslid WTC Roadrunners vzw 
Bestuurslid VZW De Lekkerbekken 
Ex-lid Carnavalraad Knokke-Heist 

Ik ben geboren en getogen in Knokke-Heist. Als 
zelfstandig ondernemer combineer ik 3 verschil-
lende jobs. In de wintermaanden hang ik kerst-
verlichting op in steden en gemeenten over heel 
Vlaanderen. Tijdens de drukke zomermaanden 
help ik bij een andere lokale ondernemer Filip 
Devlieger en in het voorjaar en najaar ben ik win-
terberger van strandkabines. Maar mijn grootste 
passie is het strand. Ik ben dan ook gedurende 
een grote periode van het jaar te vinden op het 
strand. 

In mijn jongere jaren heb ik op verschillende 
strandbars gewerkt en dit met veel plezier en 
enthousiasme. Onze strandconcessies zijn 
uniek en een prachtige meerwaarde voor onze 
gemeente. 

ren voor Gemeentebelangen om dit verder 
te verbeteren. 

Ik ben fiere nonkel en peter van 2 jonge 
schoolgaande kinderen in het gemeentelijk 
onderwijs. Dit moeten we te allen tijde blijven 
aanbieden, en daar staat Gemeentebelan-
gen ook borg voor. We mogen onze eigen 
jeugd niet in de kou laten staan. Vooral voor 
kleuters zie ik ruimte voor verbetering. Zo wil 
ik ijveren om een extra inspanning te doen in 
het aanbod van Vakantieplus. Het aanbod is 
al heel ruim, maar door de grote vraag moe-
ten we daar extra op inzetten. 

Een andere grote passie is Carnaval. Ik heb mee 
aan de wieg gestaan, samen met onze burge-
meester Jan Morbee, van de vernieuwde carna-
valsraad. Jaarlijks bouwen we met onze vereni-
ging een praalwagen die meerijdt in de stoeten 
van Heist, voor mij de mooiste carnavalstoet van 
Vlaanderen. 

Jarenlang ben ik lid geweest van volleyteam 
Knokke-Heist. Zo heb ik altijd van onze uitste-
kende sportinfrastructuur gebruik kunnen ma-
ken. Hier mogen we nog steeds trots op zijn en 
deze moeten we verder blijven uitbouwen. 
Ik ben ook fervent fietser en bestuurslid bij WTC 
Roadrunners. Hierdoor geniet ik wekelijks van 
ons prachtige en veilige fietsnetwerk. Het “mas-
terplan fiets’ is de leidraad voor de komende ja-

IK BEN BIJNA OP HET STRAND GEBOREN EN 
DAAR VOEL IK ME NOG ALTIJD HET GELUKKIGST

FREEK VLIETINCK
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25 september 1946

Ik woon sinds vijf jaar in Knokke-Heist
Germaanse gestudeerd in Gent in de Golden 
Sixties

Carrière gestart als leraar

In 1975 begonnen als journalist bij de VRT 
waar ik gewerkt heb voor het Journaal, Pano-
rama en voor Terzake waarvan ik in 1994 één 
van de oprichters was 

In juni 1999 verkozen in het Europees Parle-
ment voor Open-Vld 

Sinds september 2011 op pensioen 

Hou van muziek maken, bestuderen en 
beluisteren; van wandelen en fietsen

Op pensioen zijn heeft ook voordelen. En voor 
mij is één van die voordelen dat ik gemakkelijk 
tijd kan maken voor mijn voornaamste hobby: 
muziek. Ik lees dat actief muziek maken goed 
is voor de hersenactiviteit, zeker voor mensen 
die ouder worden. Ik heb dus ook niet getwij-
feld toen ik vijf jaar geleden naar Knokke-Heist 
kwam wonen, om me in te schrijven in MAAK. 
Dat was een heel normale volgende stap van 
een muziekschool carrière die begon toen ik 
nog in de middelbare school zat en die heel 
klassiek is verlopen tot ik in MAAK mijn focus 
heb verlegd van klassiek naar jazz. MAAK is 
voor mij dan ook een voorbeeld van hoe onze 
gemeente bijdraagt aan de ontwikkeling van 
haar inwoners.

Ik ben recent ingeweken in Knokke-Heist en 
heb in enkele jaren tijd de vele charmes van 
onze - soms misgegrepen - kuststad mogen 
smaken. Wij hebben de zee en het strand. En 
geef toe, er zijn toch weinig plaatsen waar je het 
aanbod vindt dat bij ons in de etalages ligt. Geen 
wonder dat zoveel mensen komen kijken naar 
de Zwinneblomme, de geur van de zee komen 
opsnuiven, een garnaalkroket komen deguste-
ren en hun zorgen in het “binnenland” laten.

En waar vind je nog het bohemien gevoel, de 
artistieke nonchalance die ik hier op straat 
kan tegen komen. Waar kan je, in de korte 
tijdspanne van één voormiddagwandeling, 
een onbetaalbare Christo en een al even 

onbetaalbare Ensor, Alechinsky, de Saint 
Phalle of Schmalzigaug gaan bekijken? 
Waar zie je captains of industry op de 
fiets? Een minister op teenslippers met 
zijn voeten in het zand? Een profvoetballer 
uit eerste klasse die een ijsje likt? Bij ons 
voelen zij zich zoals zoveel anderen. Zij 
komen naar ons omdat wij rust aanbieden 
en kwaliteit.

Onze prachtige gemeente moet haar ka-
rakter goed bewaren. Daarom heb ik een 
steunplaats aanvaard onderaan de lijst van 
Gemeentebelangen. Daarom wil ik deel zijn 
van een ploeg met bestuurservaring en met 
een enorm hart voor KH.

MAAK, WAAR TALENTEN KUNNEN 
GROEIEN EN BLOEIEN

DIRK STERCKX
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Dagelijks kom ik in alle hoeken van onze gemeente,  
dit om onze diverse werven te onderhouden, tui-
nen op te volgen, er geen straat of paadje die ik 
niet ken. Zo zie ik de pracht, maar evengoed waar 
dingen kunnen verbeteren.

Via mijn collectie foto’s, zowel van honderd jaar 
terug als de duizenden die ik zelf nam, kan ik de 
vergelijking maken met wat verdween alsook wat 
veel beter werd.

We moeten beseffen in welke mooie omgeving we 
wonen, en deze ook beschermen. Architectuur is 
iets dat evolueert door modetrends en nood aan 
comfort.  De natuur en het groen daarentegen 
moeten we koesteren.  Eens open ruimte weg, is dit 
voor altijd.  Eén boom bij of weg, kan een omgeving 
volledig veranderen.

Om onze levensstandaard te behouden, 
moeten we zorgen dat men hier meer sociaal 
kan huren. Gemeentelijke gebouwen kunnen 
uitgebreid worden met huurappartementen.
Zoals na de verhuis van de brandweer, politie 
en gemeenteschool,  doch ook op OLV van 
Troost als op ’t Walletje, direct bij de bedrijven.

Daarom stel ik me kandidaat, om mijn kennis 
en ervaring te delen met deze nieuwe ploeg.  
Maar onthoud: deze verkiezing bepaalt het 
beleid voor de volgende 6 jaar.

Vandaag een appelboom planten, doch hij 
geeft pas na enkele jaren voldoende fruit.    
Plannen en planten,  pas daarna kan je er lang 
van genieten.  

Het ANB beheert ons bos, met forse staatssubsi-
dies, maar begrijpt ons lokaal DNA niet.  De den-
nenbomen worden gekapt als exoten, men plaatst 
afsluitingen, honden mogen er niet los, maar woe-
kerende klimop laat men ongemoeid. Het moet 
dringend weer in eigen beheer. 

Er moet een vooruitziend stedelijk bomen- en 
groenplan komen, liefst besproken met de bewo-
ners. Er zijn massa’s onderzoeken die bewijzen dat 
mensen gelukkiger zijn in een groene omgeving.

Als ondernemer zie ik ook de kansen en de zwak-
tes voor de lokale toekomst. Iedere dag rijden er 
hier honderden bestelwagens binnen, van buiten 
Knokke-Heist. Waarom: we vinden geen perso-
neel.  Een groot probleem,  zowel voor de kleinhan-
del, de horeca, de zorg, ...   

HET DUURT VELE JAREN ALVORENS MEN KAN GENIETEN IN 
DE SCHADUW VAN EEN NIEUW GEPLANTE BOOM.

HENK WARNIER
5 april 1963

Tuinaannemer  (Hovenier)  sinds 1984

Gehuwd met Sabine Selen en 
twee dochters Delphine en Iris die beiden 
de zaak mee runnen 

Bestuurder VOKA West-Vlaanderen
Bestuurslid Lokale raad district 
VOKA-Brugge
Bestuurslid heemkring Cnocke is hier

Fervent fietser en golfer  
(medestichter De Dunepissers)
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22 november 1977 

Zoon Jules De Langhe topsportstatuut  
golf - topsportschool

Opgegroeid in de kunstwereld,  
vader beeldhouwer
Kunstopleiding in het Frans
Opleiding juweelontwerp en goudsmid
Sinds 15 jaar fulltime vastgoedmakelaar 
Sinds 5 jaar eigen kantoor Tine Immo 
Boutique 

Fervente padel speler 
Golf met superleraar Jules, mijn zoon

KNOKKE-HEIST: 
ONZE BLUE ZONE OM TE KOESTEREN
Meer dan twintig jaar geleden besloot ik me in 
Knokke-Heist te vestigen, en sindsdien wil ik hier 
nooit meer weg. Elke ochtend begint met een 
glimlach, genietend van het voorrecht om in deze 
prachtige gemeente te wonen. 

Knokke-Heist is voor mij veel meer dan een woon-
plaats; het is een manier van leven die me dagelijks 
inspireert.

Na een lange werkdag biedt een uitwaai-moment 
op het strand of een wandeling door de duinen de 
ultieme ontspanning. Knokke-Heist voelt voor mij 
als een “Blue Zone,” een plek waar alles aanwezig 
is voor een lang, gezond, en gelukkig leven. We 
genieten hier van meer zon en licht dan waar ook 

in België. De rust, het beperkte verkeer, en de nabij-
heid van alles wat je nodig hebt, maken dit de ideale 
plek om te leven. Onze uitstekende infrastructuur, 
kwalitatieve winkels, uitgebreide sportfaciliteiten 
voor jong en oud, voortreffelijk onderwijs, een rijke 
culturele scene, en een goed functionerende ge-
zondheidszorg dragen allemaal bij aan de unieke 
levenskwaliteit die deze gemeente biedt. En na-
tuurlijk is onze schitterende natuur de kroon op het 
werk.

Het is onze gezamenlijke verantwoordelijkheid om 
dit stukje paradijs te beschermen en te koesteren. 
Gemeentebelangen is dé partij die zich inzet voor 
het welzijn van Knokke-Heist, onafhankelijk van na-
tionale politiek of persoonlijke politieke voorkeuren. 

Als inwoners delen we allemaal hetzelfde 
doel: het beste voor onze gemeente. We wil-
len een mooie, schone, veilige en vriendelijke 
omgeving waar iedereen kan genieten, zich 
kan ontplooien, en waar respect voor elkaar 
centraal staat. Om deze “Blue Zone” te behou-
den, moeten we duidelijke grenzen stellen en 
gezamenlijke keuzes maken, zowel individu-
eel als als gemeente.

Mijn keuze om kandidaat te zijn bij de komen-
de verkiezingen is een bewuste stap. Hoewel 
ik liever niet in de schijnwerpers sta, wil ik niet 
aan de zijlijn blijven. Of ik nu op de voorgrond 
of achter de schermen werk, mijn inzet komt 
voort uit een diepe zorg en liefde voor onze 
gemeenschap. De waarden die Gemeente-
belangen uitdraagt—respect, tolerantie, net-
heid en beleefdheid—zijn ook mijn persoon-
lijke strijdpunten. 

TINE VANDENBERGHE
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NATIËNLAAN
De vernieuwing en ver-
groening van de invalswe-
gen, zoals de Natiënlaan 
en de Heistlaan, hebben de 
inkom van onze gemeente 
aantrekkelijker gemaakt.
De rotondes langs deze wegen 
markeren duidelijk het begin van 
onze gemeente en herinneren 
bestuurders eraan hun snelheid 
te verminderen. De snelheids-
beperking van 50 km/u op het 
laatste stuk van de Natiënlaan 
vergemakkelijkt het invoegen bij 
de diverse handelszaken langs 
deze route. Bovendien draagt de 
trajectcontrole op de Heistlaan 
bij aan het naleven van de snel-
heidsbeperkingen, wat de ver-
keersveiligheid verder bevordert.

EEN NETTE GEMEENTE
Dankzij preventieve maatre-
gelen en de handhaving met 
GAS-boetes tegen hondendrol-
len, sluikstorten, wildplassen en 
andere overtredingen, is er een 
duidelijke verbetering merkbaar 
in onze gemeente.
Maar liefst 81% van onze inwoners er-
vaart deze vooruitgang. Toch streven 
we naar nog betere resultaten. Door 
middel van sensibilisering willen we ie-
dereen—of het nu inwoners, tweede 
verblijvers of bezoekers zijn—overtui-
gen dat een schone en nette gemeente 

FIETSEN
We staan bekend als een fietsvrien-
delijke gemeente.
Maar liefst 90% van de fietsers is tevreden 
over de goede staat van onze fiets- en voet-
paden. Om dit nog verder te verbeteren, 
wordt er dagelijks gewerkt aan het unieke 
Masterplan Fiets dat Gemeentebelangen 
heeft uitgewerkt. Dit plan richt zich op het 
identificeren en oplossen van ontbrekende 
schakels in ons fietsnetwerk, zodat we de  
veiligheid en het comfort voor alle fietsers 
verder kunnen vergroten.

HUISVUIL
We moeten afstappen van witte 
vuilniszakken.  

Meeuwen hebben er vrij spel mee en 
hoe sterk we de zakken ook maken, 
ze doorboren ze wel en laten veel afval 
achter.  De oplossing is dat iedereen 
zijn huisvuil in ondergrondse (en waar 
niet mogelijk bovengrondse) afvalcon-
tainers brengt. Sensoren in de afval-
bakken informeren onze diensten snel 
wanneer deze moeten worden gele-
digd. Door meer ondergrondse afval-
containers te plaatsen, willen we inwo-
ners motiveren om hun huisvuil daar te 
deponeren, zodat we de straten schoon 
en afvalvrij kunnen houden.
Met de aanwezige camera’s controle-
ren we en vermijden we sluikstorten. 

altijd een prioriteit blijft. Onze gemeen-
tearbeiders verdienen een pluim voor 
hun dagelijkse inspanningen om afval 
op het strand, op straten en pleinen op 
te ruimen.  Zij zijn de helden van de dijk.



ONDERWIJS
De jeugd is onze toekomst. 
In onze gemeente hebben we uitste-
kende scholen, goed functionerende 
jeugdbewegingen en een fantastische 
jeugdwerking die als voorbeeld dienen 
voor veel gemeenten in Vlaanderen. 
Gemeentebelangen wil deze sterke 
basis verder versterken door extra ini-
tiatieven te lanceren, zodat niemand uit 
de boot valt. Onze gemeentescholen 
hebben een bewogen periode achter 
de rug, maar die sluiten we definitief af. 

GOEDE MILIEUZORG 
We moeten zorgvuldig omgaan 
met onze natuur.
Een uitstekend voorbeeld hiervan is de 
Baai van Heist, waar doordacht beheer 
heeft geleid tot een prachtige en ecolo-
gisch waardevolle zone. Fauna en flora 
hebben er hun plek gevonden, en van-

SPEELPLEINEN
Gemeentebelangen heeft enke-
le jaren geleden het masterplan 
‘Spelen en Verpozen’ opgezet, 
en dit rollen we nu uit in de ge-
meente.
 Deze pleintjes bieden ruimte voor avon-
tuurlijke uren van plezier voor kinderen, 
maar ook voor ontmoetingen tussen 
ouders en grootouders, die hun kleintjes 
in de gaten kunnen houden. Deze plein-
tjes zijn ook een groen long in een wijk.

SPORTINFRASTRUCTUUR
Stadion De Taeye, waar de hon-
derdjarige KFC Heist momen-
teel speelt, zal binnenkort volle-
dig vernieuwd worden.
Na de reeds vernieuwde site van RKFC 
Knokke (Burgemeester Graaf Leopold 
Lippens Park) zal ook deelgemeente 

Gemeentebelangen zal het gemeen-
telijk onderwijs blijven ondersteunen 
en de nodige stappen ondernemen 
om het verder te verbeteren. Het anker 
heeft een betere accommodatie nodig, 
ofwel via nieuw of vernieuwbouw.

daag kan iedereen de evolutie van dit 
unieke stukje Knokke-Heist bewonde-
ren. Waar mogelijk willen we ook ande-
re gebieden de kans geven om zich op 
een vergelijkbare manier te ontwikke-
len, zodat we de natuurlijke rijkdom en 
schoonheid van onze gemeente kun-
nen behouden en versterken.

Heist kunnen genieten van een modern 
open sportpark. Er komt bovendien een 
verbinding onder de spoorlijn naar de 
site Laguna, waar binnenkort de nieuwe 
Boulodrome met 19 indoorbanen zijn 
deuren zal openen. Deze ontwikkelin-
gen zullen deze locatie omtoveren tot 
een echte sporthotspot.



DE DIJK
De dijk is een van de meest be-
zochte plekken voor wande-
laars, joggers en fietsers.
Met het kustactieplan dat voorziet in 
aanpassingen van de strandzone, is dit 
het ideale moment om de dijk grondig 

STRANDUITBATINGEN
Onze stranden behoren tot de 
mooiste en best verzorgde van 
de Vlaamse kust.
Dankzij de kwalitatieve stranduitba-
tingen maken we het strand en de zee 
nog aantrekkelijker, waardoor steeds 
meer mensen hun weg naar onze kust 
vinden. Gemeentebelangen wil de 
kwaliteit van onze strandbars niet alleen  
behouden, maar zelfs verder verbe-
teren. Hierbij houden we uiteraard  
rekening met de omliggende bewoners 
en de rustige wandelaars of genieters. 
De nieuwe concessies, die verplicht  
moeten worden uitgeschreven, zullen 
gebaseerd zijn op de huidige kwaliteit 
en de ervaring van de uitbaters.

PLEINEN
Pleinen en parken moeten niet 
alleen functioneel zijn, maar ook 
aantrekkelijk om naar te kijken 
en om in te vertoeven.
Een prachtig voorbeeld hiervan is het 
Burgemeester Frans Desmidtplein. 
Door het plein te omringen met groen 
en banken, en centraal een speelfontein 
te plaatsen, hebben we een saaie par-
king omgetoverd tot een mooie, rustige 
ruimte voor jong en oud. Gemeentebe-
langen zal bij de heraanleg van pleinen 
altijd de inspraak van de omliggende 
inwoners vragen, zodat de vernieuwin-
gen aansluiten bij de wensen en be-
hoeften van de buurt.

HET ZWIN 
Het vernieuwde Zwin, met het 
moderne bezoekerscentrum, is 
een schitterende toeristische 
troef voor onze gemeente.
De georganiseerde wandelingen door 
het Zwin, de thematische tentoonstel-
lingen in het centrum, en de gezellige 
cafetaria ‘De Shelter’ maken het plaatje 
compleet. Gemeentebelangen zal, sa-
men met de provincie, blijven inzetten op 
de promotie van deze parel en de verde-
re groei en bloei ervan ondersteunen.

te vernieuwen. Als gemeente willen we 
inspelen op deze kans door de dijk te 
verbreden, te vergroenen en te moder-
niseren, zodat deze beter aansluit bij de 
behoeften van de vele gebruikers en 
bijdraagt aan een aangenamere bele-
ving. Met de toenemende populariteit 
van de fiets, vooral dankzij de elektri-
sche fiets, is het essentieel om een 
duidelijke scheiding aan te brengen 
tussen voetgangers en fietsers.



ONTMOETINGSPLAATS VOOR 
SENIOREN
De Vierbote, Westpunt en St. 
Joris bewijzen hun waarde als 
essentiële ontmoetingsplaat-
sen voor onze senioren.
Maar liefst 87% van onze inwoners be-
oordeelt het aanbod als van uitsteken-
de kwaliteit. Gemeentebelangen wil in 
de toekomst verder investeren in deze 
belangrijke voorzieningen, in nauwe sa-
menwerking met de vele vrijwilligersor-
ganisaties. Deze ontmoetingsplekken 

EENVORMIGE PARASOLS
Voor Gemeentebelangen is 
LESS IS MORE.
Wij geloven dat minder in het straat-
beeld vaak meer kwaliteit betekent. 
Overbodige publiciteit, schreeuwerige 
kleuren en een overvloed aan borden 
zorgen voor verrommeling en verlies 
van esthetiek. Wij streven naar een om-
geving die rust uitstraalt en van hoge 
kwaliteit is – precies wat onze inwoners 
en bezoekers willen. Een mooi, over-
zichtelijk straatbeeld draagt bij aan het 
welzijn en de tevredenheid van ieder-
een die in onze gemeente leeft en werkt. 

TWEEDE GOLF
Golf is al generaties lang een 
geliefde sport onder onze inwo-
ners.
Golf biedt niet alleen een ontspannen-
de wandeling in het groen, maar ook de 
uitdaging en voldoening van een vriend-
schappelijke wedstrijd. Onze gemeente 
heeft de ruimte en mogelijkheden om 

HONDENLOOPWEIDE 
Onze gemeente biedt al veel 
ruimte voor viervoeters, en de 
stranden zijn ideaal voor hon-
den om lekker uit te lopen. 
In de zomermaanden is het echter ver-
standig om deze vrijheid te beperken tot 
’s morgens en ’s avonds uitgenomen in 
het Zwin.
Een hondenloopweide biedt een an-
dere, vaak rustigere oplossing voor 
hondeneigenaren. Met een omheining 
kunnen honden vrij rondrennen, spe-
len en verkennen zonder het risico van 
weglopen. Eigenaren kunnen op een 
bankje ontspannen en gezellig praten 
met andere bezoekers.

spelen een cruciale rol in het voorko-
men van eenzaamheid binnen onze 
gemeente, en daarom blijven we ons  
inzetten om ze te ondersteunen en ver-
der te verbeteren.

een tweede golfbaan te realiseren. Ge-
meentebelangen wil dit langlopende 
dossier eindelijk deblokkeren en roept 
de investeerder op om met een plan te 
komen dat past bij de behoeften en het 
karakter van onze gemeente. Zo kun-
nen nog meer inwoners en bezoekers 
genieten van een mooie tijd in onze 
groene omgeving.

Gemeentebelangen streeft ernaar om 
in elke deelgemeente een hondenloop-
weide beschikbaar te stellen voor de 
hondenliefhebbers in onze gemeen-
schap.



Stem voor meerdere kandidaten, iedere stem is een volwaardige stem.

STERK IN KNOKKE-HEIST
gemeentebelangenkh.be   |   hallo@gemeentebelangenkh.be

1 Morbee Jan 17 Bailyu Anne

2 Mestdach Astrid 18 Matthys Sébastien

3 Vlietinck Philippe 19 Dagraed Chaëlle

4 Wenmaekers Nick 20 Deleersnyder Mike

5 Geerinckx Antoine 21 Geeraerts Xira

6 Gobert Tine  22 Vandenberghe Tine

7 Van Eeghem Philip 23 Vlietinck Freek

8 Muyllaert Michael 24 van de Luijster Tatsiana

9 Costers Nadine 25 Buysse Céline

10 Bodyn Olivier 26 Reversé Joshua

11 De Plecker Kelly 27 Van Hautekerke Charlotte

12 Seurynck Katrien 28 Demeestere Guy

13 Vandecavey Camiel 29 De Bodt Nicole

14 Six Gaëlle 30 Sterckx Dirk

15 Warnier Henk 31 Lippens Valery

16 van der Hooft Kathleen

Gemeentebelangen
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